
Mødet blev afholdt på Store Magleby Skole i
personalerummet torsdag den 8. august kl.
17.00-18.00

Mødedeltagere:
Forældrerepræsentanter:
Erwin Lansing, Jacob Bøgemose, Tine Vitved,
Elissa Biering, Kasper Næss-Schmidt, Silas
Soelberg og Joan Fleischer

Medarbejderrepræsentanter:
Maibritt Larsen deltager som suppleant for
Henriette Thorius og Dennis Friis Skram

Elevrepræsentanter:
Afventer valg i elevrådet

Repræsentant fra Kommunalbestyrelsen:
Annette Nyvang

Repræsentanter fra ledelsen:
Jens Charpentier og Steen Nielsen

Referat:

Afbud fra: Kasper og Annette.

0. Valg af formand og næstformand for
skolebestyrelsen

Punktet blev ledt af det længst siddende medlem
af skolebestyrelsen indtil valget var afholdt.

Erwin genvalgt som formand.
Tine valgt som næstformand.
Tillykke med valget!

1. Godkendelse af dagsordenen
Valg af ordstyrer

Godkendt
Erwin blev valgt som ordstyrer

2. Meddelelser fra

Formanden Formanden bød velkommen til de nye
medlemmer og velkommen tilbage fra
sommerferie.

Skolen og SFO Skolen er lige begyndt efter sommerferien. Vi
glæder os til eleverne kommer, og der er gang i
forberedelserne i denne uge. Der er et nyt
fraværsregistreringssystem på vej.



SFO'en har været åben hele sommeren. Der har
været nogenlunde lige så mange børn som
normalt. Der har været mange ture ud af huset.
Der er ansat en ny pædagogmedhjælper på
Kirkevej.

Medarbejderne Denne uge er en vigtig uge, hvor der både er
kompetenceudvikling og forberedelse.

Eleverne Elevrådsrepræsentanterne var ikke valgt ved
mødets afholdelse.

Udvalg
- Trafikudvalget Intet

- Kontaktforældreudvalget
(Forældreindragelse)

Intet

Kommunalbestyrelsen Intet

3. Spørgsmål til meddelelsespunkter Der blev spurgt til det nye fraværssystem og
hvad, det skal kunne. Det nye fraværssystem,
som er på vej kan mere end det gamle, fx
fraværsmønstre, som kan spotte skolevægring.
Dertil udfases det nuværende system ved
årsskiftet.
De 1,3 mill. der omtales som tilført i Dragør Nyt,
er de samme 1,3 mill. som blev tilført før ferien.
Skolernes økonomi skal den forbindelse
undersøges af ekstern part.

4. Velkommen til de nye medlemmer og
skolebestyrelsens arbejde

Bilag:

Fremstilling af punktet:
Jens viste slides og fortalte om arbejdet i
skolebestyrelsen.

Væsentlige input og synspunkter, der blev
drøftet på mødet:
Kommunalbestyrelsesmedlemmet i SB er af
oplysende karakter og kan ikke stemme.

SB-medlemmerne kan til en hver tid stille
spørgsmål til skolelederen.



I den seneste periode har SB forsøgt at fordele
de store opgaver, hvor der fx skal skrives mange
høringssvar.

SB medlemmerne kan også blive medlem af et af
udvalgene, fx trafikudvalget eller som ansvarlig
for kontaktforældrene.
Udvalg og hvem, der er med i de forskellige
udvalg, bliver et punkt på næste SB-møde.

Beslutning på mødet:
Taget til efterretning

5. Skolebestyrelserne i Dragør og på Store
Magleby Skole

Bilag:

Fremstilling af punktet:
Det er en fordel i vores lille kommune, at alle
interessenter om skolerne kan samles i det
rådgivende skoleorgan.
Formand og næstformand deltager i det
rådgivende skoleorgan.
Ofte sender de tre skolebestyrelser et fælles
høringssvar, der viser, at de tre skolebestyrelser
står sammen.

Væsentlige input og synspunkter, der blev
drøftet på mødet:
-

Beslutning på mødet:
Taget til efterretning.

6. Deltagelse på forældremøder Bilag:
Oversigt over forældremøder 2024/2025

Fremstilling af punktet:
Skolebestyrelsen skal fordele deltagelse på årets
forældremøder.

Væsentlige input og synspunkter, der blev
drøftet på mødet:
På forældremøderne gives en introduktion til
skolebestyrelsen og det sikres, at der skal
vælges to kontaktforældre i hver klasse.

https://docs.google.com/document/d/1J_d4nfH1Ms2-Os5t1D5z9N26fHUFsBMsEPksPU_DDKE/edit?usp=sharing


Materialet til møderne skal opdateres og sendes
derfor rundt til alle. Alle sender billede af sig selv
til Tine, der sender materialet ud.

Beslutning på mødet:
Møderne blev fordelt.

7. Eventuelt Intet.

8. Godkendelse af referatet Referatet godkendes pr. mail senest mandag den
12/8 kl. 12.


